



LA SOUFRANDIÈRE - BRET BROTHERS

71680 VINZELLES - 03 85 35 67 72

These young guys are star material. They could have been rock singers if they'd had a bit more attitude. Fortunately their cool looks hide a commendable attention to detail that would have been wasted on rock and roll. They run two wine businesses: their own estate at La Soufrandière, which is organic and partly biodynamic; and a negotiant business, Bret Brothers. Jean-Philippe led me through an enormous tasting of over 20 wines, all wonderful. Although their wines are modern and approachable, the Brets are allergic to new wood. A lot of their barrels are over ten years old.

Ces deux gars ont un avenir prometteur de stars. Ils auraient pu être chanteurs de rock s'ils avaient eu encore un peu plus « d'attitude ». Heureusement leur apparence cool cache une attention louable pour les détails qui aurait été gâché pour du rock'n roll. Ils gèrent deux affaires viticoles : leur propre domaine de la Soufrandière, bio et en partie biodynamique ; et un négoce, Bret Brothers. Jean-Philippe m'a préparé un gigantesque programme de dégustation comprenant plus de 20 vins, tous formidables. Malgré le caractère moderne et accessible de leurs vins, les Brets sont allergiques au chêne nouveau. Beaucoup de leurs pièces avaient plus de 10 ans.